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Elliott Erwitt's Dogs

Une de plus cAGIA bre image de chiens du 20e siA cle, cette collection grand format, met I'accent sur Elliott Erwitt et
ses photographies de chiens. Dans un vibrant hommage original A le meilleur ami de 'homme, ce maA®tre de la
photographie saisit toute la diversitA© de I'unitA© canine.

Allant de l'audace peu de lutins, A la coupe de bois et la douceur des bAdtes, Elliott Erwitt dA©voiler le fait des ces
animaux tant aimA®©e tout en associant un sens infaillible de la composition avec la magie de l'instant des ses
images. A€ 80 ans, Elliott Erwitt voue une passion intacte A la photographie. Il continue A sillonner les expositions
et A publier des ouvrages.

One of the 20th century's most celebrated image-makers, this collection, in a generously oversized format, focuses
on Elliott Erwitt's distinctive photographs of dogs. In a heartfelt and original tribute to man's best friend, this
photographic master captures all the diversity of the canine kingdom. We witness Fido's many moods from playful,
perky scamp to quiet and constant companion. Ranging from daring little imps to lumbering and gentle beasts,
Erwitt's images unveil the quirkiness that makes these creatures so beloved while combining an unerring sense of
composition with the magic of the moment.
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